
 
Schoonhoven, 30 maart 2019 

 

Betreft: reactie op Plan Sportaccommodaties 

 

Geachte mijnheer, mevrouw, 

 

Op 20 februari waren we aanwezig bij de informatieavond sportaccommodaties. Wij vonden het een 

informatieve avond en ondersteunen de wens om een evenwichtig aanbod van sportaccommodaties. 

De onderliggende stukken hebben we doorgenomen en conform uw verzoek reageren wij graag op 

de voorstellen. 

 

Als grootste huurder van de Hofstee hebben wij uiteraard met interesse gekeken naar voorstel 9, 

hierop willen wij dan ook reageren. Hoewel wij de samenwerking met Hofstee en gemeente als 

prettig ervaren, zorgt het huidige beheermodel voor een aantal aandachtspunten welke we graag 

met u delen. 

 

Door het huidige beheermodel (gemeente 50% eigenaar exploitatie Hofstee) is voor ons niet altijd 

duidelijk bij wie we terecht kunnen voor vragen en met opmerkingen. 

 

De laatste jaren hebben we bijvoorbeeld discussie gehad over:  

• problemen met de temperatuur van het water en / of de lucht (water- en luchtcirculatie niet 

op elkaar afgestemd) -> wie spreekt leveranciers aan van deze circulatie-systemen? 

• herstel van materialen (doelen kapot) -> wie bepaalt wanneer er geïnvesteerd wordt in 

nieuwe materialen? 

 

Ervaring leerde dat we heen en weer werden gestuurd tussen gemeente en Optisport omdat 

onduidelijk was wie waar verantwoordelijk voor was. 

 

Ook is voor ons niet duidelijk wie verantwoordelijk is voor de afweging tussen maatschappelijk en 

financieel rendement (Sportaccommodatieplan paragraaf 6.2) en of de gemeente wel of geen rol 

speelt bij prioritering van verhuur aan huurders en of het daarbij van belang is of een huurder wel of 

niet binnen de Krimpenerwaard gevestigd is. 

 

Wij herkennen ons niet in het uitgangspunt bij voornemen 11 ("verhouding vraag en aanbod 

zwembaden is nu op orde" ). 

 

Wij kijken daarbij met name naar het overdekte zwembad de Hofstee, daar de waterpolocompetitie 

gespeeld wordt in de periode dat de buitenbaden over het algemeen gesloten zijn (september tot en 

met april). 

 

In paragraaf 3.3 van bijlage B: Inventarisatie en analyse huidige situatie Algemeen en zwembaden 

wordt bepaald of er wel of geen sprake is van een capaciteitstekort op basis van het aantal bezoeken 



 
per vierkante meter. Wij betwijfelen of dat voor de Hofstee de juiste benadering is. Wij zijn van 

mening dat het aantal bezoekers per vierkante meter bepaald wordt door de doelgroepen die van 

een zwembad gebruik maken. Zo zal onder andere de benadering van het aantal gebruikers per 

vierkante meter voor een ‘funzwembad’ anders moeten zijn dan dat van een zwembad dat zich meer 

richt op de in paragraaf 3.4.1 genoemde doelgroepen. Als er met betrekking tot de Hofstee gekeken 

wordt naar het aantal courante uren dat nog gehuurd kan worden, constateren wij als vereniging dat 

deze niet of nauwelijks beschikbaar zijn. 

 

Wij vragen al jaren aan zwembad de Hofstee of het mogelijk is om meer badwater te huren. De 

afgelopen jaren bleek dit helaas niet mogelijk en inmiddels traint een aantal van onze jeugdteams op 

vrijdagavond in Krimpen a/d IJssel (zwembad de Lansingh). 

 

Zoals genoemd in paragraaf 3.4.1. hebben zwem- en waterpoloverenigingen inderdaad te maken 

gehad met afnemende ledenaantallen. Dit geldt echter niet voor BZC, het ledenaantal is de afgelopen 

jaren stabiel en BZC heeft in haar beleidsplan de ambitie uitgesproken te willen groeien in aantal 

jeugdteams om de continuïteit van de vereniging te borgen. 

Wij zien de beperkte beschikbaarheid van uren badwater als bedreiging op de groei van onze 

vereniging. 

 

Tevens heeft BZC eerder de wens naar de gemeente uitgesproken dat het wil beschikken over een 

eigen clubhuis/clubruimte bij de Hofstee om daarin verenigingsactiviteiten te kunnen houden en 

daarmee de band met de leden te versterken. 

 

Als het beheermodel of investeringen in zwembad de Hofstee worden uitgewerkt / aangepast, willen 

we u vragen rekening te houden met onze aandachtspunten. 

 

Uiteraard zijn we graag bereid aan te schuiven bij voorbereidende besprekingen zodat we onze 

punten nader kunnen toelichten. 

 

Met sportieve groet, 

 

Bestuur BZC 

Bergambachtse Zwem Club 

 


